
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Curlingklubben Vänersborg 

 

Datum/tid: Tisdagen den 28 november 2023, kl.19.00 

 

Plats: Digitalt Teams möte 

Närvarande: Mikael Björsell, Lars Karlsson, Mattias West, Magnus Bräck, Fredrik Ottosson 

Frånvarande: Jessica La Fleur, Ola Nydén 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

§2 Dagordning 

 Dagordningen fastställdes med följande tillägg till övriga frågor. 

• Enkät utskick till medlemmarna 

• Uppdatering av Mejllistan 

§3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. . 

§4 Ekonomi 

Lars redovisade ekonomin som ser bra ut. 

De flesta har betalat sina medlemsavgifter men några få är sena. Vi kontaktar och påminner 

de som inte har betalat.  

 

§5 Rapporter från Ansvarsområden 

Democurling 

 

Håkan och Mikael redovisade att trycket är hårt och vi har många förfrågningar. 

 

Vi måste bli fler instruktörer som delar på ansvaret. Demo är viktigt både för att sprida 

sporten och bli fler medlemmar, men också en förutsättning för en god ekonomi och drägliga 

medlemsavgifter. Vi tar upp ämnet vid nästa söndags-liga och förklarar situationen.  

 

Ungdomar 

 

Ingen rapport 

 



  
Inköp 

 

Förslag på inköp av ett Floor Curling set godkändes och köps in för att underlätta 

skolkontakter mm. 

Tävlingsansvariga  

Söndagsligan flyter på, bara en hängmatch hittills. 

Kommande tävlingar som KM och KM figur presenteras på kommande styrelsemöte. 

Hemsidan 

Resultatredovisning är klar och funkar och ser bra ut. 

Förslag på redovisning för democurling på hemsidan visades av Mattias och antogs. 

Träning på torsdagar 

Hatten-tävlingen flyter på men deltagare är också instruktörer för democurlingen. Detta 

dubbla intresse gör att deltagande i tävlingen försvåras för några medlemmar. 

 

Seniorträning måndagar 

Ingen rapport  

Förbunds och Kommun samt Arena kontakter 

Detaljplansmöte angående Sportcentrum 12/12. Två från CKV deltar. 

§6 Säsongsplanering 

Inget mer än elittränare Sörens uppföljningsbesök 11/1. 

§7 Ungdomssatsning 

Inget inplanerat men inköpet av ett Floor Curling set bör underlätta besök i skolor. 

§8 Seniorsatsning 

Inget inplanerat. 

§9 Information 

Inga inlagda ändringar på de bokade istiderna. 

§10 Övriga frågor 

Utredning 5st curlingbanor 

Mikael kontaktar Arena Fritid för att sätta upp ett möte i början av december. Ola deltar 

också. 

 

Enkät utskick till medlemmarna  

Medlems enkät presenterades av Mattias i syfte att fånga upp medlemmarnas synpunkter 



  
på vår verksamhet. Beslutades att den skickas eller delas ut till medlemmarna efter en snabb 

remittering i styrelsen. 

 

Mejllistan till medlemmarna 

Lars och Mikael uppdaterar listan när alla medlemsavgifter betalats. 

 

Utredning medlemsavgifter 

Magnus, Mikael och Lars bildar en grupp som ser över om medlemsavgifterna behöver 

ändras. Gruppen tar fram ett underlag som presenteras för styrelsen. 

§11 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 23 januari 2024, kl. 18.30 i SISU:s lokaler i Vänersborg 

eller via Teams. 

§12 Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet 

 

Vid protokollet 

 

Mikael Björsell 

 

 

 


